

Summer School Classes 2019 Grades 7-10

Grace Christian Academy is offering summer school for students who have finished grade seven, and those who are currently in high school. **Grace Christian Academy Summer Session, year 2019**, will be conducted July 1-26. We are thankful for the opportunity to include your son/daughter in the Grace Christian Academy Summer School Program.

English

The English classes are of particular importance to students who are still working to develop English skills. This class is available to students in grades 7-10 who are working below their current grade level expectations. The program is especially important for students transferring to GCA in August from bi-lingual or Chinese programs. These students can expect to improve their English skills through vocabulary development, reading, writing, and research. This class is taught by Mr. Te, a well-liked teacher at our high school. (Please don't be misled by his name; he cannot conduct his classes in Chinese or provide any translation services!) Clearly, the English summer school program at GCA has proven to be a positive transitional tool for students entering GCA for the fall semester.

Grace Christian Academy

恩慈美國學校

115 中華民國台北市南港區東新街 67 號

No. 67 DONG-SING ST., NAN KANG DISTRICT, TAIPEI, TAIWAN, R.O.C.115

Tel: (02)2785-7233 Fax: (02)2785-7232 E-mail: gcateach@ms57.hinet.net

2019 國高中生暑期英文班 (G7-10)

恩慈美國學校將提供暑期課程給完成國中一年級以上和目前就讀高中的學生。2019 年暑期英文班將會在七月(7/1~7/26)舉行。在這一份簡章中已列出暑期班的內容和報名表。我們非常感謝您給我們機會讓您的孩子參加恩慈美國學校國高中暑期英文班

暑期班排程:

日期:七月一日至七月二十六日

時間: 9:00am~4:00pm, 週一至週五, 中午有一小時用餐及休息時間, 學生可以在校內用餐。

地點:恩慈美國學校, 115 台北市南港區東新街 67 號

學費:新台幣三萬元整(包含整天課程及餐費);

暑假期間本校校車接送服務有限。如果您的孩子需要校車接送, 請直接與辦公室聯絡。

英文課程:

暑假時間是學生加強英文能力的好時機, 學校針對校內七至十年級學生程度落後的學生所設計英文課程。暑期英文班對於八月份即將從雙語學校或公/私立學校要轉入恩慈美國學校的學生來說也是非常重要。學生可以透過單字、閱讀、寫作及研究來增強英文能力。

Mr. Te 為學生喜愛的老師, 課堂上全程英文教學, 對於即將進入全美語環境的學生來說是最好的選擇。

每日安排:

每天上午 9:00 開始上課, 中午 12:00 用餐午休 1 小時, 接續下午 1:00 至 4:00 課程。

報名註冊:

請填妥報名表後連同費用一起繳交到五樓辦公室。以下您所提供的學生資料將可協助我們更多了解您的孩子, 如果有突發狀況, 我們也可根據您所提供的資料與你聯絡。

Grace Christian Academy

恩慈美國學校

115 中華民國台北市南港區東新街 67 號
No. 67 DONG-SING ST., NAN KANG DISTRICT, TAIPEI, TAIWAN, R.O.C.115
Tel : (02)2785-7233 Fax: (02)2785-7232 E-mail: gcateach@ms57.hinet.net

Registration Form (G7-10)

Date submitted

Summer Session, 2019

Student's Name (English) _____ (Chinese 中文) _____ Gender _____
學生姓名(英文) _____ 性別 _____

Grade completed at school, in June, 2019 _____ Age _____ Birth date ____/____/____
2019 年 6 月份以後已經唸完幾年級 _____ 年級 _____ 年齡生日 _____

ID Number or Passport Number (身份證號碼或護照號碼): _____

Address _____

地址

Telephone numbers: Home _____ Student's cell phone _____ (必填) _____
電話住家 _____ 學生手機 _____

Father's Name _____ Mother's Name _____
父親姓名 _____ 母親姓名 _____

Cell phone: Father: _____ Mother: _____
父親手機 _____ 母親手機 _____

Email address (電子信箱): _____

Third Party, Emergency number _____ name _____ Relationship: _____
第三緊急聯絡人 _____ 電話 _____ 姓名 _____ 關係 _____

Summer School Payment methods: 暑期班付款方式

1) Remittance 電滙

Bank Name 銀行名稱: 台北富邦銀行玉成分行

Account Name 戶名: 恩慈美國學校鄒麟

Account number 帳號: 303-102-00500-0

Please fax the remittance receipt to GCA: 電滙後請將收據傳真至: (02) 2785 7232

2) Check 支票

Write a Check to 支票抬頭: 恩慈美國學校鄒麟

Mail address 郵寄地址: 115 台北市南港區東新街 67 號 5 樓

3) Cash 現金